

Referat af Bestyrelsesmøde 8-12-22, Poulholm

Afbud: Ditte og Ulla

Referant: Mathias

Godkendelse af Dagsorden

Tilføjet punkt om udlånspolitik af Poulholm.
Dagsorden godkendt

Godkendelse af Referat fra sidst

Referat godkendt

Brugsaftale for Poulholm

Generelt ganske fornuftigt. Vi mener, at de ønsker gruppen har er imødekommet fornuftigt i den nye aftale.

Vi skal huske at få præciseret i aftalen, at sheltere og bålhytte er gruppens og ikke kommunens, ligesom det nok er fornuftigt, at aftalen beskriver hvordan eventuelle tilføjelser (fx flere sheltere) bliver håndteret.

Status på Viceværtsbolig-opgradering

Vi har haft Klaus fra kommunen ude og kigge på viceværtsboligen. Som udgangspunkt er kommunen ikke afvisende overfor at betale hele eller dele af renoveringen. Vi skal fremsende budget for renovering, og derfra tager kommunen stilling til det. Han kunne også fortælle, at hvis kommunen kan se, at foreningen selv er villig til at gøre en indsats, enten ved medfinansiering eller ved at kaste nogle arbejdstimer efter projektet. Vi prøver at lave lidt forskellige budgetudkast og sende. Jens Ole og Mathias er på opgaven.

Frivillig-politik

Gruppelederne har et ønske om at der udarbejdes en frivillig politik, som skitserer ansvarsfordeling og procedure for, hvordan leder, grenleder, gruppeleder, formand og bestyrelse bør agere, hvem der inddrages, hvornår i processen mv.

Louise og Mathias prøver at lave et udkast som vi kan arbejde videre med.

Budget 2023

Der blev også snakket regnskab for indeværende år. Der er blevet indkøbt en industriopvaskemaskine, som er monteret i Lagunen, og det fungerer rigtig godt. Vi fik et godt tilbud på en meget lidt brugt maskine, som vi slog til på.

Der er også indhentet tilbud på et elektronisk nøglesystem til Poulholm, da vi (igen) er løbet tør for nøgler. I det nuværende nøglesystem koster nøglerne 495 kr stykket, og de har udsigt til at stige løbende. Vi har fået tilbud på knap 54.000 for nye nøgler til yderdøre, dog er det tanken, at vi blænder låsen på to yderdøre, som så kun vil kunne åbnes indefra.

Nyt fra GL

Intet nyt

Nyt fra Formand

Der har været møde hos Spildopmagerne for alle grupperne tilknyttet. Kommunen mener ikke, at spildopperne er berettiget til tilskud, som udgør ca. halvdelen af indtægterne. Bestyrelsen (spildopmagerne) mener, at de nok skal få tilskud hjem får i år, men måske skal vi i gruppen se os om efter alternativ indtægt på sigt.

Når der starter nye ledere, så briefes bestyrelsen. Formelt skal nye ledere godkendes af bestyrelsen, men dette varetages i praksis af formand (på opfordring fra GL naturligvis), med orientering til bestyrelsen.

Evt.

Klanan ønsker at fikse deres belysning. Det synes bestyrelsen er en overordentlig god ide - gerne før end siden.

Der har været afholdt korpsrådsmøde (landsgeneralforsamling i DDS). Der skete intet, som har direkte relevans for gruppen, omend lederne der var deltagende fik samlet en masse god inspiration med hjem.